
 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 14.5. 2025  

 
Přítomní členové VV:  J. Kapinos, P. Šnajberk, L. Sadecký, M. Láska 
Omluveni: XXX 
Přítomní členové KK: XXX 
Přítomní hosté: Douda, Setunská, Pančík 
 
 
1) Fotbal-muži 

a) Budou zakoupeny nové dresy, balony a taška na dresy. 
 

 
2) Fotbal holky/děti 

a) Koupit nové sítě na branky 
b) Po konci jara bude Alexovi Kapinosovi vyplacena odměna 300,-Kč za trénink. Celkový náklad do 

10.000,- za půlsezonu. Náklady pokryty z dotace Můj klub. 
 
3) Lyžaři 

a) Dořešit převod peněz na účet lyžařů dle aktuálního rozpočtu 
b) Dotace ČEZ je vyúčtovaná, schválená, dokončená 

 
4) Multifunkční hřiště 

a) Domluvit schůzku se Štěpánkou ohledně možností stavby MFH po zřízení projektu 
b) Proběhl kontakt s firmou realizující VÚH. 
c) Kontaktována Projektová kancelář s žádostí na úpravu rozpočtu, zatím bez reakce. Nutno znovu 

kontaktovat p. Dvořáka 
d) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 20% spoluúčast by 

měla uhradit obec.  
e) Slib starosty Veliše p. Matějky, že zašle jejich PD a Rozpočet, kontakt na stavební firmu a její Cenovou 

nabídku na 1,3 
f) Oslovit starostu Pětihost, zda by poskytl PD, rozpočet na jejich VÚH – Martin 
g) Lukáš a Martin připraví rozpočet pro žádost na Zastupitelstvo – Spolufinancování VÚH nejpozději do 

konce listopadu 
 

5) Hospoda 
a) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík. Stále neproběhla. M. Bartoš zkusí domluvit opravu. 
b) Provozovatel restaurace vznesl požadavek na diskuzi ohledně zateplení objektu. VV bude dále řešit. 

 
6) Finance 

a) Kontrola účtu problěhla – v pořádku 
b) Byl založen spořící účet 

 
7) Brigády 

a) možné dořešit lakování obložení tribuny 
b) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší se 

Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a domluvit se 
c) Termín brigády 31.5. od 9:30 

 
8) Z minulých VV – do příštího VV 

a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 

c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny  



 
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Smlouva podepsaná, 

potřeba vyzvednout v Průhonicích – Láska 
 

9) VH – příprava 
Zpráva o financích připraví Láska 
Oddílový vedoucí připraví zprávu za svůj oddíl 
Bylo objednáno občerstvení na VH 
Termín VH – 18.5. od 17:00 
Byly probrány podněty k VH. VV nebude bránit pořízení audiovizuálnímu záznamu. Nicméně VV nebude 
zařizovat v tomto bodě žádné kroky.  

 
10) Jiné 

a) Zápis z VH úspěšně podán. 
b) 8.8. proběhne na hřišti koncert kapely Brutus 
c) Pavel Daněk informoval o organizačních věcech Zaječického bůru. Bude zapůjčen stan, traktůrek na 

sekání. Parkování v řešení. 
d) V Pondělí 19.5. od 16:00 proběhne schůzka obec/sokol/Zajkov/oksford k vyjasnění pořádání voleb 

v Zaječicích. 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 4. 6. 2025 v 19:30 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Lukáš Sadecký 


